

上海财经大学学报

Journal of Shanghai University of Finance and Economics

哲学社会科学版

5 2013
VOL.15
ISSN 1009-0150

万方数据

CSSCI 来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊(A)
中国人文社会科学核心期刊
全国百强社科学报
上海市最佳学报
CAJCED 统计源期刊

2013

第 5 期

(双月刊) 第 15 卷 总第 85 期
2013 年 10 月 20 日出版

目 录

[文史哲]

- 论资本逻辑的基本内涵 鲁品越 王 珊(3)
- 经济周期的实体经济诱因与虚拟经济诱因
——基于理论发展线索的探究 杨培雷(10)
- 古典经济学消费思想的演化与成果 王玉霞 罗晰文(18)
- “需要—欲望”的政治经济学批判解读及其当代发现
——以西方马克思主义政治经济学批判为路径 王文臣(25)

[法 学]

- 国家对个人所有文化财产出口控制的法律分析 孙南申 彭 岳(33)
- 论信托财产权的三重二元结构 符 琪(41)
- 现代反垄断法语境中的消费者保护 陈 兵(49)

[经济与管理]

- 工资性收入不平等:基于户籍歧视的分析 郭 震(57)
- 技术进步方向及其劳动收入分配效应检验 董直庆 戴 杰 陈 锐(65)
- 我国区域间税负差异与生产要素流动的相关性分析 王鲁宁 胡怡建(73)
- 城市住房价格的空间相关性、影响因素与传递效应
——基于区域市场关系层面的实证研究 刘志平 陈智平(81)
- 我国餐饮废油“能源化”的资源潜力与引导政策 吴方卫 付 畅(89)

期刊基本参数:CN 31-1817/C * 1999 * B * 16 * 96 * ZH * P * ¥10.50 * 2800 * 12 * 2013-10

CONTENTS

- On Basic Connotation of the Logic of Capital LU Pin-yue WANG Shan(3)
Real and Fictitious Economic Inducements to Economic Cycle; A Study Based on
Theoretical Development Clues YANG Pei-lei(10)
The Evolution and Achievements of Classical Consumption Thought
..... WANG Yu-xia LUO Xi-wen(18)
On Political Economic Criticism of Need-desire and Its Contemporary Significance;
Based on Political Economic Criticism in Western Marxism WANG Wen-chen(25)
Legal Analysis of Export Control of Individual-owned Cultural Property
..... SUN Nan-shen PENG Yue(33)
On Triple Dual Structure of Trust Property Rights FU Qi(41)
Consumer Protection in the Context of Modern Antimonopoly Law CHEN Bing(49)
Salary Income Inequality; Analysis Based on Hukou Discrimination GUO Zhen(57)
The Direction of Technical Progress and a Test of Its Effect on Labor Income
Distribution DONG Zhi-qing DAI Jie CHEN Rui(65)
Correlation Analysis of Inter-regional Tax Burden Differences and the Flow
of Production Factors WANG Lu-ning HU Yi-jian(73)
Spatial Correlation, Influencing Factors and Pass-through Effect of
Urban Housing Prices; An Empirical Research Based on Regional
Market Relation LIU Zhi-ping, CHEN Zhi-ping(81)
Resource Potential and Guidance Policy of Energy Transformation of Waste
Cooking Oil in China WU Fang-wei FU Chang(89)
-

The Competent Authorities: The Education Ministry of the People's Republic of China

Sponsored by: Shanghai University of Finance and Economics

Published by: Editorial Department of Journal of Shanghai University of Finance and Economics

Chief Editor: Tan Min Vice-chief Editor: Cong Shu-hai

Foreign General Agent: International Book Trade Company of China Address: Beijing 399 P. O. B

The Number of Circulation: 4824BM E-mail: cdxh@mail. shufe. edu. cn